
Zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, z dne 20. 5. 2015 

 

1 

            

    TOČKA 2 

Občina Hoče-Slivnica  

Pohorska cesta 15 

2311 HOČE  

 

Številka: 03201-4/2015 -016 

Datum:    22. 5. 2015   

 

 

 

 

Z A P I S N I K  

5. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica,  

ki je bila v sredo, 20. 5. 2015 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 

 

 

 

1. TOČKA 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

 

Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 17 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 

sklepčnost zagotovljena. 

 

Prisotni: 

Arzenšek Anita, Čufar Zdravko (ob 17
25

), Haloţan Marijan, Jurgec Janko, Klajnšek Rok, Kavaš 

Andreja, Kobal Aleš (ob 17
50

), Merkuš Joţef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Obreht Anton (do 17
40

), 

Ornik Srečko, Pust Boris, Rauter Martina, Roţman Romana, Stajnko Doroteja, Strnad Matjaţ, 

Trstenjak Zvonimir, Visočnik Marjana. 

 

Ostali prisotni: 

Marko Soršak - ţupan, Denis Balaţič, Metka Meglič, Janja Šijanec, Karmen Purg, Maja Krajnc  - 

strokovne sluţbe, Drago Ţura - predsednik nadzornega odbora, Marko Turčin - ZD dr. Adolfa Drolca 

Maribor, Barbara Jecelj - JMSS Maribor, Metka Oberlajt - zapisnikar. 

 

 

2. TOČKA 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 4. REDNE SEJE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 1:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine 

Hoče-Slivnica. 
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SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 16 PROTI: / 

 

 

3. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli pred sejo. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 2: 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 5. redne seje Občinskega sveta: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje. 

3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

4. Obravnava in potrditev Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2014 - 

po skrajšanem postopku. 

5. Obravnava in potrditev obvezne razlage 5. in 63. člena Odloka o občinskem prostorskem načrtu 

Občine Hoče-Slivnica. 

6. Obravnava in potrditev Finančnega načrta Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca Maribor za leto 

2015. 

7. Obravnava in potrditev Letnega poročila 2014 Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada 

Maribor. 

8. Obravnava in potrditev Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o štipendiranju v Občini 

Hoče-Slivnica – po skrajšanem postopku. 

9. Obravnava in potrditev Pravilnika o dodeljevanju denarnih socialnih pomoči v Občini Hoče-Slivnica 

– 1. obravnava. 

10. Obravnava in potrditev Sklepov o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra.  

11. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje predstavnika v svet zavoda Mariborske knjiţnice. 

12. Seznanitev Občinskega sveta z izidom glasovanja na 1. korespondenčni seji. 

13. Pobude in vprašanja. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 16 PROTI: / 

 

 

4. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O ZAKLJUČNEM RAČUNU PRORAČUNA 

OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2014 - po skrajšanem postopku 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala svetovalka za finance Janja Šijanec.  
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Stališča so podali: 

- predsednica Odbora za kmetijstvo Andreja Kavaš,  

- predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak,  

- predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj,  

- predsednica Odbora za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter,  

- predstavnik Odbora za finance Jožef Merkuš in  

- predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht. 

 

Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 3:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o zaključnem računu proračuna Občine 

Hoče-Slivnica za leto 2014 - po skrajšanem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 16 PROTI: / 
 

 

 

5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV OBVEZNE RAZLAGE 5. IN 63. ČLENA ODLOKA O 

OBČINSKEM PROSTORSKEM NAČRTU OBČINE HOČE-SLIVNICA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli pred sejo. 

 

Obrazloţitev je podala strokovna sodelavka Maja Krajnc.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 4:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi obvezno razlago 5. in 63. člena Odloka o občinskem 

prostorskem načrtu Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

 

6. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV FINANČNEGA NAČRTA ZDRAVSTVENEGA DOMA  

DR. ADOLFA DROLCA MARIBOR ZA LETO 2015  
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podal predstavnik ZD dr. Adolfa Drolca Maribor Marko Turčin. 
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Predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj je podal stališče odbora. Stališče je podal tudi 

predstavnik Odbora za finance Jožef Merkuš.  

 

Razpravljali so člani sveta: Jožef Merkuš, ki meni, da je strošek za plačilo podjemnih pogodb zelo 

visok. 

Vprašal je, kdo so prejemniki teh sredstev, ali so to zdravniki, medicinske sestre ali zunanji sodelavci? 

Zakaj ne zaposlujejo preko javnih del? Iz finančnega načrta za leto 2015 izhaja, da se javna dela v tem 

letu ne načrtujejo. Ali je mogoče, da na tak način vključujete mlade brezposelne osebe? Predlagal je, da 

se v bodoče racionalizacija delovnih mest znotraj obstoječega kadra zdravstvenega doma upošteva in 

poskuša reševati na tak način. 

Za investicije zdravstveni dom iz drţavnega proračuna ne dobiva ničesar, zato bi morali pritisniti na 

poslance v drţavnem zboru, da bi namenili finančna sredstva tudi za Maribor, da ne bi bili obremenjeni 

samo občinski proračuni občin ustanoviteljic. 

 

Anton Obreht - debata o plačah v javnem sektorju in racionalizaciji delovnih mest je brez osnove, če 

nimamo podatkov o umestitvi javnih usluţbencev v plačne razrede in moţnostih izvedbe programa z 

javnimi deli. Prav je, da se tak predlog pripravi strokovno. 

Tudi Športna dvorana Hoče je bila zgrajena izključno z občinskimi sredstvi. 

 

Jožef Merkuš - športna dvorana je bila zgrajena z občinskimi sredstvi, in sicer zato, ker smo se dvakrat 

prijavili na razpis in bili dvakrat neuspešni. 

 

Na vprašanja iz razprave je odgovoril predstavnik ZD dr. Adolfa Drolca Maribor Marko Turčin. 

 

Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 5:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Finančni načrt Zdravstvenega doma dr. Adolfa 

Drolca Maribor za leto 2015. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 
 

7. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV LETNEGA POROČILA 2014 JAVNEGA MEDOBČINSKEGA 

STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala predstavnica Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor 

Barbara Jecelj. 

 

Predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj je podal stališče odbora. Stališče je podal tudi 

predstavnik Odbora za finance Jožef Merkuš.  
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Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 6:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Letno poročilo 2014 Javnega medobčinskega 

stanovanjskega sklada Maribor. Letno poročilo 2014 vsebuje: Revizijsko poročilo 2014, 

Poročilo o delu 2014, Realizacijo finančnega načrta 2014, Računovodsko poročilo 2014 s 

priloţenim Poročilom o popisu na dan 31. 12. 2014. Ugotovljeno povečanje sredstev na računih 

v višini 499.094 € se uporabi za financiranje delovanja JMSS Maribor v letu 2015. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 16 PROTI: / 
 

 

 

8. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 

PRAVILNIKA O ŠTIPENDIRANJU V OBČINI HOČE-SLIVNICA - po skrajšanem postopku 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka Karmen Purg. Predsednik Odbora za družbene 

dejavnosti Bojan Mlaj je podal stališče odbora. 

 

Razpravljali so člani sveta: Srečko Ornik, ki meni, da je v 10. členu pomanjkljivo napisano, katera 

dokazila o izjemnih doseţkih je potrebno priloţiti.    

 

Franjo Mihalič je vprašal, kaj pa v primeru, če ni izjemnih doseţkov, ali se štipendije ne podelijo? 

 

Na vprašanja iz razprave je odgovorila strokovna sodelavka Karmen Purg. 

 

Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 7:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 

Pravilnika o štipendiranju v Občini Hoče-Slivnica - po skrajšanem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 17 PROTI: 1 
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9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O DODELJEVANJU DENARNIH 

SOCIALNIH POMOČI V OBČINI HOČE-SLIVNICA - 1. obravnava 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka Karmen Purg. Predsednik Odbora za družbene 

dejavnosti Bojan Mlaj je podal stališče odbora. Stališče je podal tudi podpredsednik Statutarno pravne 

komisije Rok Klajnšek.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 8:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Pravilnik o dodeljevanju denarnih socialnih 

pomoči v Občini Hoče-Slivnica v prvi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

 

10. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPOV O USTANOVITVI STATUSA  

GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič. Predsednik Odbora za komunalo 

Zvonimir Trstenjak je podal stališče odbora.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 9:  

Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljišču parc. št. 401/75, k.o. 699 

Hočko Pohorje. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

SKLEP ŠT. 10:  

Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljišču parc. št. 860/2, k.o. 696 

Spodnje Hoče. 



Zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, z dne 20. 5. 2015 

 

7 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

 

11. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE PREDSTAVNIKA V  

SVET ZAVODA MARIBORSKE KNJIŢNICE 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli pred sejo. 

 

Uvodno obrazloţitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Jožef 

Merkuš.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 11:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica za predstavnico Občine Hoče-Slivnica v Svet zavoda 

Mariborske knjiţnice imenuje Karmen Purg. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

 

12. TOČKA 

SEZNANITEV OBČINSKEGA SVETA Z IZIDOM GLASOVANJA NA  

1. KORESPONDENČNI SEJI 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Občinski svet se je seznanil z izidom glasovanja na 1. korespondenčni seji. 

 

 

13. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA  

(dobesedno iz magnetograma) 

 

JANKO JURGEC 

V soboto, 2. maja, je bila v Radizelu nevihta. Pohvalil bi vzdrţevalca, to je podjetje Kipertrans Anton 

Rajšp s.p. in celotno ekipo. Jarki so bili zaliti in je voda drla na cestišče. Povedal sem v reţijskem 

obratu. Prišli so v sredo in očistili cestišče ter v četrtek nasipali gramoz po celotni Vilenski ulici od 

kriţišča Vinogradniška in Kratka ulica pa do Mariborske ceste. 
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FRANJO MIHALIČ 

Ker toliko sredstev porabimo za promocijo, kulturno dejavnost in ostalo me zanima, čigav je objekt pri 

cerkvi Sv. Lenarta. To je kulturna dediščina in propada. Predlagam, da občina pritisne na lastnike in se 

naj to uredi. 

S strani članice uredniškega odbora sem bil obveščen, da se dogajajo nepravilnosti. Ţupan je bil o tem 

obveščen in izjava ţupana je bila, da morajo to člani odbora sami reševati. To ni prav. Ko ţupan dobi 

takšno informacijo mora nemudoma ukrepati in pozvati odbor ter sproţit postopek razrešitve tistega 

člana, ki ne dela v skladu s predpisi. Zadevo je potrebno raziskati in naj se z občani ravna tako, kot je 

potrebno. Če se občanu obljubi, da po nek prispevek objavljen, se obljuba tudi izpolni. 

 

Name se je obrnila občanka, da je v prostorskem planu določeno, da mora biti minimalna velikost 

parcele za gradbeno dovoljenje 500m
2
. Ali je to res, ali imam napačne informacije? 

 

Na prejšnji seji sem predlagal, da bi bilo bolj racionalno, če bi občina nabavila eno ali dve 

profesionalni kameri, posnela seje občinskega sveta in jih objavila na spletni strani občine. Kdor ţeli, si 

bo posnetek pogledal na spletni strani občine. Menim, da Miklavţ, Maribor in ostale ne zanima, kaj se 

v naši občini dogaja, če pa jih zanima, pa imajo moţnost pogledati na spletno stran. Če občina kupi 

profesionalno kamero, lahko posname tudi kakšne druge pomembne dogodke in tekme. 

 

Na prejšnji seji sem ţe predlagal, da bi ob 17. uri, ko se začne seja občinskega sveta, ţupan opozoril 

svetnike, da imajo 10 minut časa, da pregledajo dodatno gradivo, ki so ga dobili na mizo pred sejo. 

Danes se to spet ni zgodilo. Ob 17. uri smo pričeli s sejo in dodatno gradivo je bilo na mizi. Zato bi v 

bodoče prosil ţupana, če bi bilo mogoče, da se da svetnikom 5 do 10 minut časa, da v miru pregledamo 

gradivo. 

 

Ţupan MARKO SORŠAK 

Za promocijo občine je predvideno 5.000€. Objekt pri cerkvi Sv. Lenarta je v zasebni lasti, če ţelite, 

lahko pridete na občino in boste dobili informacijo, kdo je lastnik.  

 

Glede Utrinkov sem dobil dopis, če bi upoštevali vse prispele članke, bi bilo med 80 in 90 strani. V 

programski zasnovi smo določili maksimalno 48 strani, zato vsi članki niso objavljeni. Ţupan ne bo 

diktiral uredniške politike, zato smo imenovali odgovornega urednika. 

 

OPN - prvo branje je bilo leta 2013, ţe takrat so bile parcele določene (500 m
2
), sam sem podal 46 

pripomb. Razlaga je bila, da v kolikor gre za območje s strnjeno gradnjo, so moţne tudi manjše parcele. 

 

Snemanje sej – delamo v skladu s proračunom, kot najugodnejši ponudnik je bilo izbrano podjetje 

Spot, Boštjan Lešnik s.p. (BK TV), Miklavţ ima lastno televizijo in v ta namen porabijo pribliţno 

30.000€. 

 

V skladu s poslovnikom lahko predlagate 15 minutni odmor, da se pregleda dodatno gradivo. 

 

FRANJO MIHALIČ 

Glede objekta sem mislil, da občina pozove lastnika, daj naj zadevo uredi. 

Ţupan, vas mora zanimati, kaj se dogaja v vsakem odboru. Za vse, kar se dogaja v občini, ste 

odgovorni vi, zato ste bili izvoljeni in ne smete dovoliti nepravilnosti. Morate ukrepati. 

Ste rekli, da ima Miklavţ svojo televizijo. Jaz nisem rekel, da bi morali imeti svojo televizijo, dal sem 

samo primer, da ljudi iz Miklavţa ne zanima, kaj se v naši občini dogaja. Če pa koga zanima, pa 
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pogleda na spletni strani občine. Napačno me citirate in obračate besede. 

 

Ţupan MARKO SORŠAK 

Glede objekta je potrebno pogledati v register, ali gre za kulturni spomenik. V vsakem primeru mi 

pozovemo inšpektorja na prijavo občanov. Zato predlagam, da napišete dopis in ga bomo posredovali 

naprej. Lahko pa mi napišemo lastniku, da uredi objekt. 

 

JANKO JURGEC 

G. Mihaliču bi predlagal, če se kaj takega zgodi, naj o tem obvesti reţijski obrat. 

 

SREČKO ORNIK 

Vrsto let ţe govorim o teh dveh skulpturah v Slivnici, in sicer znamenje Janeza Nepomuka in znamenje 

Sv. Joţefa. Dobil sem ţe odgovor, da ni sredstev. Zanima me, koliko je tu občina vztrajna.  

 

DOROTEJA STAJNKO 

Izpostavila bi problematiko Polanskega potoka. Po lanskem neurju je prišlo do poškodb nabreţja in 

samega potoka. Prišli ste na ogled s predstavniki VGP. Obljubljeno je bilo, da se bo potok takoj 

spomladi saniral. Vaščani so me opozorili, da so poskušali potok ročno popraviti sami, vendar to brez 

ustrezne mehanizacije ne gre. Zanima me, kdaj lahko pričakujemo sanacijo potoka, saj se bliţajo 

poletna neurja in nas skrbi, da bi bila škoda še večja? 

 

Ţupan MARKO SORŠAK 

S strani ARSO in VGP so obljubili, da bodo potok sanirali v začetku leta 2015, bomo jih ponovno 

pisno pozvali. 

 

 

Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je župan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeleţbo in ob 

18
20 

sejo zaključil. 

 

 

Zapisala:                                                      Ţupan  

Metka Oberlajt                                     Marko Soršak  


